

「成功文化基金會于立欽校友獎學金」實施辦法

Cheng Kung Culture Foundation Guidelines for Yu, Liqin Alumni

Scholarship

中華民國 107 年 8 月 21 日第 14 屆第 6 次董事會議訂定

Approved at the 6th meeting of the 14th Director Committee, Aug. 21, 2018

中華民國 111 年 1 月 12 日第 15 屆第 6 次董事會議修定

Approved at the 6th meeting of the 15th Director Committee, Jan. 12, 2022

一、宗旨：國立成功大學(以下簡稱本校)旅居香港校友于立欽先生為獎勵成績優秀且家境清寒之學生，使其安心向學，特設定本獎學金。

1、Purpose: Mr. Yu, Liqin, an alumnus of National Cheng Kung University (hereinafter, NCKU directions) living in Hong Kong, specially set up this scholarship to reward students with excellent academic performance and financial aid needed background, so that they can study with peace of mind.

二、金額：(1) 香港僑生每學年二名，每名新台幣二萬元整。

(2) 香港僑生以外之境外學生，每學年若干名，每名新台幣二萬元整。

(3) 土木系、水利及海洋系、測量及空間資訊系及環工系每系各一名，每學年四名，每名新台幣二萬元整。

2、Amount:

(1) Two Hong Kong overseas Chinese students per academic year, each with NT\$20,000.

(2) For overseas students other than Hong Kong overseas students, one or several positions per academic year, and each with NT\$20,000.

(3) Department of civil engineering, department of hydraulic and ocean engineering, department of geomatics, and department of environmental engineering will each have one position, totally four positions per academic year, each with NT\$20,000.

三、資格：本校在學之境外學生及土木系、水利及海洋系、測量及空間資訊系、環工系等四系學生，成績優良、家境清寒優先且未領其他獎助學金者。以大學部為優先，如大學部無符合資格者，則核予研究生。

3、Applicant eligibility:

Overseas students, students from the department of civil engineering, department of hydraulic and ocean engineering, department of geomatics, and department of environmental engineering, with excellent grades, financial aid needed background and without awarded by other item of scholarships. Priority for undergraduate student and then will be approved to graduate student.

四、申請文件：上學年成績單及清寒證明乙份，新生可以憑前一學習階段成績單提出申請。

4、Application Documents:

A copy of the last academic year's transcript and financial statement. First year student can apply with the transcript of the previous study period.

五、本獎學金境外學生之甄選，由本校國際事務處辦理之；其餘由本校學務處公告，本會甄選之。於每年九月開學時公告，十月中以前將初審合格名單送交基金會董事會核定。

5、The selection of overseas students for this scholarship shall be handled by NCKU Office of International Affairs. The rest will be announced by NCKU Office of Student Affairs and selected by the association. It will be announced at the beginning of the semester in September every year, and the list of qualified candidates will be sent to the Foundation Director Committee for approval before mid-October.

六、獎學金每年年底前擇期頒發。

6、Scholarships will be awarded by the end of each year.

財團法人成功文化基金會 于立欽校友獎學金申請表

中華民國 年 月 日

姓名	中文					性別		出生地	省(市)	縣(市)
	英文					出生日期		民國	年	月 日
就讀學校	中文					系所(科)別	中文			年級
	英文						英文			
戶籍地址		□□□□□□					聯絡電話			
通信地址		□□□□□□					行動電話			
學業成績			操行成績			體育成績			家境情況	(清寒者附證明)
初審				複審				備註		

註：中小學生免填英文部份